
Strukturendring i videregående skole i Innlandet.  

Høringssvar fra Åsnes bondelag. 

Vi ønsker i innledningen å presisere at høringen vi her gir svar på er mangelfull. Den 

inneholder ingen samfunnsmessige konsekvenser med de ulike alternativene, og heller ingen 

økonomiske konsekvenser. Dette bør legges til grunn i en utredning før en fatter så 

omfattende og altinngripende vedtak som en skoletruktursak er. 

For Åsnes Bondelag er det viktig og poengtere at Åsnes ligger midt i «den grønne lungen» til 

Innlandet, med store jord-og skogforekomster. Dertil er det og et kjempepotensiale for å 

viderenytte dette i fremtiden. For å få til dette må elevene som skal gå i den videregående 

skolen ha riktig kompetanse, og denne finner de i stor grad i tilbudet, slik det nå foreligger på 

Solør vgs.  

 

Vi ønsker at følgende punkter skal fremmes i saken: 

1. Skoletilbudet/antall linjer/ ved Solør vgs kan ikke forringes og reduseres 

Argumenter for dette er blant annet: 

- Gjennomføringsgraden ved Solør vgs er høy 

- andel elever som har gjennomført og bestått videregående opplæring er betydelig 

høyere ved Solør videregående enn gjennomsnittet for tilsvarende linjer totalt i 

Innlandet. Trendlinjen for Innlandet som helhet er stabil, mens linjen for Solør 

videregående stiger betydelig 

- Bortfall av tilbud i Solør videregående skole vil medføre at Åsneselevene i større 

grad må konkurrere med elever fra andre kommuner, og sannsynligheten for å 

komme inn på førstevalget reduseres. Elever fra Åsnes med færre 

grunnskolepoeng vil således gis enda dårligere forutsetninger for å fullføre 

videregående skole 

 

 

2. Avdeling elektro er ikke nevnt spesifikt i Fylkeskommunen sin utredning, men må 

bestå.  

Argumenter for dette er blant annet: 

- Den oppfyller alle kriteriene som fylkeskommunen har satt, og har meget gode 

søkertall (dobbelt så mange søkere som det er plass til ) og gjennomføringsgrad 

(100%) 

- Alle elevene får tilbud om lærlingeplass i sitt nærmiljø, og næringslivet lokalt 

trenger alle elevene som utdannes ved denne linja 

 

3. Antall studiesteder i Solør vgs kan reduseres til 2 (Flytte avdeling Sønsterud til 

Braskereidfoss, og påbygg til avdeling Flisa) 

- Dette betinger at Fylkeskommunen satser på studiestedet Braskereidfoss, og 

legger til rette for at pendlerelevene kan på bopel. Det vil i så fall være 

fremtidsretta å bygge hybelhus på Braskereidfoss.  

- Dette er et konstruktivt forslag for å redusere antall studiesteder, da redusere 

bygningsmasse, og på den måten mulig spare faste kostnader for 

fylkeskommunen 

 


